#### 國立成功大學工程科學系徵聘專任教師公告

本系誠徵專任教授1名(助理教授、副教授、或教授職級)。應徵者需具有相關領域專長之博士學位。起聘日期依學校時程規定。需求領域如下:

- 一、具電機、通信、機械或工科相關領域博士學位,研究專長為電機控制或通信相關研究領域,可配合輪替教授相關電機控制相關必修課程:電路學、電子學、自動控制、電子學實驗;或通信相關必修課程:通信理論、隨機程序、機率與統計、訊號與系統。應徵者具下列新興領域相關專長者尤佳:
  - 1. 機器人、無人載具
  - 2. 5G、6G無線通信

#### 二、應備文件:

- 1. 個人詳細履歷表(附近照及學經歷證件影本,註明應徵職級)。
- 2. 大學部、研究所碩、博士成績單影本。
- 3. 推薦函三封。
- 4. 著作目錄(附5篇5年內最具代表性論文之抽印本)
- 5. 研究及教學計畫書。
- 6. 其他有助於審查之資料(例如:獎狀、專利等)。

## 三、申請方式及收件截止日期:

有意申請者請於 111年9月30日前(以郵戳為憑), 備妥上述文件資料及電子檔等逕寄:

701 台南市東區大學路一號

國立成功大學工程科學系新聘教師遴選委員會 收

並請將資料同時以 PDF 檔 email 至:

E-mail: candy.ice0712@gmail.com 及 tlliao@ncku.edu.tw

本系收件後,通過初審者,將通知面談。審查資料,恕不退還。

### 四、聯絡方式:

聯絡人:蘇郁雯 小姐

聯絡電話:(06)2757575 分機 63307 傳真:(06)2766549

E-mail: candy.ice0712@gmail.com 網址: http://www.es.ncku.edu.tw/

# Faculty Positions in Department of Engineering Science National Cheng Kung University

The Department of Engineering Science (DES) at the National Cheng Kung University (NCKU) invites applications for tenure-track faculty positions at all professional levels. The DES, established in 1965, is the first multidisciplinary department in Taiwan and our programs have been ranked consistently among the best engineering departments in the world. We seek to attract exceptional candidates with interests and expertise in the areas of Control Engineering and Wireless Communication; but preference will be given to candidates whose research lies on one of the following areas: Robotics, Unmanned Vehicle, 5G/6G Wireless Communication. Candidates must hold an earned Ph.D. in Electrical Engineering, Mechanical Engineering, Aerospace Engineering, Communication Engineering, Information Engineering, Engineering Science or a related field by the beginning of employment.

#### Applicants should send the following items:

- 1. A curriculum vitae, a research statement, and a teaching statement.
- 2. Three reference letters
- 3. A copy of doctoral degree certificate
- 4. A copy of academic transcripts (both undergraduate and graduate studies are needed)
- 5. Five selected publications.
- 6. Others (e.g. patent, award, etc.)

Applications must be received by Sep 30, 2022 by mail at the address below

Faculty Recruitment Committee
Department of Engineering Science
National Cheng Kung University
No.1, University Road, Tainan City 701
Taiwan

Electronic copies of application documents also should be sent in PDF format to Prof. Teh-Lu Liao (<u>tlliao@ncku.edu.tw</u>) and c.c. to Miss Su (<u>candy.ice0712@gmail.com</u>). Review of applications will begin on **Oct 1**, **2022** and will continue until position is filled.